

《单词百科:immobilization是什么意思?immobilization怎么发音?immobilization的解释和用法》

英语单词immobilization是什么意思?immobilization怎么读?immobilization怎么发音?简答网为您整理了immobilization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



immobilization怎么读

immobilization的读音:[m b la 'ze n]

immobilization的意思

1、n.固定，使停止流通；

immobilization的近义词

1、immobilisation n.固定；

2、immobilizing v.使不动，使固定(immobilize的现在分词);

immobilization的双语例句

1、The purely mechanical effect of glandular trichome exudates is the entrapment and immobilization of small arthropods.

具腺毛状体分泌物的纯机械作用是诱捕和粘住小的昆虫.

2、Transient immobilization and starvation add to this impost on the skeletal muscle mass.

暂时的卧床和饥饿更加重了这种骨骼肌的消耗.

3、The immobilization of Bacillus megaterium ECU 1001 epoxide hydrolase was investigated.

考察了多种载体对巨大芽孢杆菌ECU1001环氧水解酶的固定化.

4、The progress on the research of immobilization of homogeneous catalyst is introduced.

介绍了均相催化剂的固载化研究进展.

5、Fractures often impose a greater need for strict immobilization.

骨折迫使病人需要有严格的固定.

6、Objectivefunctional magnetic microspheres for the separation of vascular endothelial growth factor (VEGF) nucleic acid and lactase enzyme immobilization.

此外,固定化乳糖酶实验结果显示固定化酶的量与磁性微球的量成正比.

7、Immobilization of the injured knee was necessary.

受伤膝盖的固定是必要的.

8、Immobilization of TiO₂ photocatalyst has a substantial interest in industrial application.

2光催化剂固载化具有重要的实用价值.

9、Why should a state of such deep immobilization ever have evolved?

为什么如此深固定的状态应该曾经已经进展?

10、The storm caused complete immobilization of the rescue team.

风暴把救援队完全困住了.

11、The postoperative external immobilization was abandoned.

未使用术后外固定.

12、The immobilization of antibody was realized by using protein A.

实验通过蛋白A实现抗体的定向固定.

13、Two immobilization Methods: Widely used are physical adsorption and chemical binding.

两种广泛用到的固定化方法是物理吸附和化学连接.

14、The treatment options include conservative care, immobilization, traction, manual reduction, and surgery.

治疗方法包括保守治疗、制动、牵引、手法复位和外科手术.

15、With N, the major benefit of band placement is reduced immobilization.

对氮肥来说,条施的主要益处是减少生物固定.

以上是简答网为您整理的immobilization怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于immobilization的用法、immobilization的释义、immobilization的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/immobilization>